
  

  
 
Aan: Bestuursleden F-ACT Nederland 
Van: Karin Bonouvrie, ondersteuner  
Datum: 15 maart 2021  
Betreft: Verslag bestuursvergadering F-ACT Nederland d.d. 15 maart 2021  
Status:        Vastgesteld 
 
Aanwezig: 

• Philippe Delespaul (EAOF + Maastricht Universiteit)   
• Elsbeth de Ruijter (GGZ NHN)   
• Niels Mulder (EAOF + stuurgroep)   
• Hans Kroon (EAOF + Trimbos)  
• Xavier Moonen (LVG, Koraalgroep Sittard)  
• Marcel Hilwig (Mondriaan) 
• John Jongejan (GGZ Breburg)  
• Nynke Frieswijk (Accare) 
• Karin Bonouvrie (secretariële ondersteuner) 

+ gast Monique Huizinga van Niquell om 14.30 uur 
 
1. Welkom, opening en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom. Philippe geeft aan tot 15.10 uur aanwezig te zijn. 
Elsbeth verzoekt iedereen om PR voor het F-ACT Congres van 3 juni !21 te maken. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
 
2. Mededelingen voorzitter en bestuursleden  
Hans meldt dat vandaag de Landelijke Monitor Ambulantisering eruit gaat via Tweede Kamer. 
Verder zijn er geen mededelingen. 
 
3. Nieuw meerjarenplan F-ACT Nederland " vragen ter bespreking: 
- behoeft het visiedocument een update/aanpassingen? Zo ja, hoe gaan we komen tot een aangepast plan? 
En met wie? Tijdsplanning?  
- evaluatie werkwijze afgelopen jaren in FACTbestuur 
We hebben 3 punten uitgekozen, aan elk punt waren meerdere bestuursleden verbonden. Hebben we onze 
doelstellingen gerealiseerd? Wat betekent dit voor de werkwijze van de komende jaren? 
 
Voorstel speerpunten voor 2021 

- Aanpassing visiedocument 
- Voortzetting campagne dwangpreventie 
- Organiseren 4 fact webinars en 2 ledenvergaderingen en fact congres 
- F-ACT Nederland 10-jarig bestaan 
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Voorzitter geeft aan dat het bestuur toentertijd een traject heeft doorlopen m.b.t. visie en uitwerking 
daarvan en dat we nu gaan bespreken hoe we tot een geactualiseerd en aangepast plan komen en in 
gedachte blijven houden waar F-ACT Nederland voor staat.  
 
Het visiedocument van Philippe moet per hoofdstuk naar worden gekeken. 
Hoe heeft Fact zich in Nederland ontwikkeld de afgelopen jaren? Daar zijn de trends ook zichtbaar in. 
Redactioneel kunnen we er iets mee doen zegt Philippe, maar meeste idee#n blijven staan. Mensenrechten 
zijn explicieter geworden, moeten we iets meedoen. Aspecten regioverantwoordelijkheid kunnen we ook 
explicieter iets aan doen. Actie PhD 
 
Het huidige visiedocument was gebaseerd op over de brug. Er komt een Vervolg $samen over de brug!. 
Voor het nieuwe visiedocument fact is het goed om hier ook op aan te sluiten. 
 
Meerjarenplan moeten we bekijken wat gelukt is en wat niet?  Actie MH 
 
In de vergadering gaan we hier al kort op in. Heeft Fact de belofte waargemaakt?  
Welke keuzes zijn in beginsel gemaakt en wat voor invloed heeft dat nu nog en op netwerkpsychiatrie? 
Fact bestaat 20 jaar, Fact Nederland 10 jaar. 
Nynke geeft tav fact jeugd aan dat zij meer beweging ziet richting integrale zorg. Door de ontwikkeling 
qua financi#ring wordt het wel lastig om het binnen Fact Jeugd staande te houden. We lopen aan tegen de 
knip 18-/18+, Wlz financiering, gemeente die geen productcodes wil stapelen, managers die beperkte 
vergoeding krijgen voor 6 maanden zorg 4 uur per week voor Fact. Dat staat haaks op Fact haar manier 
van werken. Het gaat al meer schuren, dat we inhoudelijk zien deze kant op te willen en praktisch gezien 
het lastiger wordt om hier vorm aan te geven. 
Als F-ACT Nederland wil Nynke een stevig statement in maken, kan via visiestuk of op andere manier. 
Actie NF Naschrift:  inmiddels ingehaald door extra financiële injectie in jeugdGGZ 
 
Verzamelen wat bij Congres wordt gezegd bij verschillende lezingen. Elsbeth vraagt Nico de Louw of hij 
kort verslagje maakt en het tot een samenhang maakt. Actie EdR 
Handboek FACT is aan vernieuwing toe, de door ons op te halen informatie kunnen we hiervoor 
gebruiken. De tekst bestond al 3 jaar voordat deze 3 later later gedrukt werd. 
Niels wil in 2023 richting nieuwe druk van Handboek Fact. Niels vraagt na bij Remmers hoe hij erin staat. 
Actie NM 
Idee is de Fact/HIC/IHT/Resourcegroepen allemaal in Netwerkpsychiatrieserie te maken. Voor 
Resourcegroepen is dit al gebeurd. HIC wordt opgepakt. Aangesloten bij zelfde uitgeverij De Tijdstroom. 
 
Vervolgactiviteiten fact bestuur 2021: 
Voorzitter vraagt zich af waar het bestuur zich in 2021 mee bezig gaat houden, aangezien de groepjes en 
taken vanuit het meerjarenplan afgehandeld zijn.  
Aanpassing visiedoc, campagne visiedocument zet het bestuur voort, 2 ledenvergaderingen, jaarlijks Fact 
Congres en Fact webinars en misschien een masterclass te organiseren. Dit alles in het kader van ons 10-
jarig bestaan is voldoende inhoud voor nu met taart en champagne. Voorzitter hoopt dat het bestuur elkaar 
in september $live! gaat zien in Utrecht.  
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14.30 uur Monique Huizenga van congresbureau Niquell komt demonstratie geven over platform  
https://meeple.virtuel-event.be/world 
Monique Huizenga neemt het bestuur mee en laat het filmpje van inrichting zien en alle mogelijkheden. 
F-ACT Nederland moet een ook een ruimte krijgen net zoals een standje op eerdere Fact congressen, hoe 
gaan we dat doen, wat gaan we daar doen? Hoe zorgen we ervoor dat mensen daar blijven. Karin kan in de 
expo bijv. daar kan je alle informatie achterlaten die je wilt. Karin kan dan informatie aan Monique geven 
en Monique richt het dan in. Elsbeth en Karin denken hierover na wat aan te leveren. Actie EdR/KB 
naschrift: 6 mei staat afspraak ingepland. 
Mensen worden van tevoren op weg geholpen. 1 week van tevoren gaat het $platform! online. Sneak 

preview geven om alle mogelijkheden te laten zien aan deelnemer. In mei !21 heeft Niquell ook een 
congres waar er met 5000 deelnemers tegelijkertijd online bijeen wordt gekomen.  
Plenair programma is tot 10.45 uur, daarna starten ook de parallelsessies/workshops, is er meer keuze. 
Vanuit studio in Alkmaar die ingericht is wordt e.e.a. uitgezonden, de sprekers zijn ook in Alkmaar 
aanwezig. Via een poll en chat kunnen vragen worden gesteld idem voor alle aparte ruimtes.  
Er is een plenaire ruimte, hier kan vanalles in gedeeld worden aan vooraf ingeleverde filmpjes, live 
spreken. 
Hans heeft ook ruimte in meet expert. Mensen kunnen ook naar Hans gestuurd worden.  
 
Er is ook een expo, aparte ruimtes die verkocht worden aan een bedrijf om bijv. projecten te presenteren 
of onderzoeken te delen.  
HRM ruimte kan worden ingericht, kijken of mensen gevonden kunnen worden voor jouw organisatie. 
Elke ruimte kan met eigen invulling worden ingericht (downloads, filmpje, stukken tekst, die partij heeft 
regie over de ruimte en deelnemers komen chatten), kan ook als borrelruimte worden ingericht. Je bent 
met elkaar in groepjes in beeld en kunt berichtjes achterlaten. Er is een lijst met alle deelnemers, je kan 
dan mensen uitnodigen en diegene moet dan accepteren zodat je met elkaar in gesprek kan zijn. Ook 
bestaat er een netwerkruimte om na te praten met sprekers, zodat je met een expert in gesprek kan. 
 
Een feestje is er ook, kan in een plenaire zaal of in een break out of in een interactieve sessie. Die worden 
verdeeld over functionaliteiten die er zijn. Iedereen kan eigen programma vaststellen door op $hartje! te 

klikken. Jouw voorkeuren komen dan in $jouw programma!.  
 
4. Voortgang en ontwikkelingen 
a. Mbt $over de brug; - tot een betere leercyclus komen bij de doorontwikkeling van fact  
N.v.t. 
 
b. Twee FACT themabijeenkomsten 21 mei en 10 december (13.00-14.30 uur) 
21 mei laten vervallen i.v.m. alle drukte rondom Netwerkpsychiatriecongres en het Fact congres. 
John en Nynke willen de themabijeenkomst van 10 december organiseren. Jeugdzorg met casus en 
interviews dwang en drang waar cli#nten aan het woord komen om te laten weten hoe cli#nten fact 
ondervinden. Actie NF/JJ 
 
c. Vanuit het CCAF 
Er wordt een nieuwe FACT schaal (aanpassing) en netwerktool (Koen Westen) ontwikkeld. Koen wil dat 
breed uitzetten voor commentaar. 
Fact certificering verloopt landelijk goed, maar netto gebeurt dat digitaal en dat loopt ook goed.  
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d. Algemene ledenvergadering in combi met Platform FACT 17 september  
Agenderen voor bestuursvergadering 7 juni. Actie KB 
 
 
5. F-ACT Congres 
a. F-ACT congress 3 juni 2021 
a1. Waar staat FACT in 2031? 
We moeten ervaring opdoen met het Meeple platform. Krijgt langzamerhand vorm.  
Ren% Keet verzorgt de opening. 
We vullen een sessie in over Fact in 2031, mede i.v.m. ons 10-jarig bestaan.  
Het is niet in plenaire programma maar 1 van de workshops die 3 kwartier tot 1,5 uur kan zijn. Niels, 
Philippe, Marcel en Elsbeth pakken dit op. Niels neemt initiatief om te starten. Actie NM 
 
a2. Oproep Fact Inspiratieprijs 
In 2019 waren deelnemers heel blij, vooral met de erkenning. In !21 is het bestuur de jury en geven top 5 
door aan Karin. Naschrift: op 10 mei bepaalt grootste deel van bestuur de uiteindelijke top 3. Alle 
deelnemers kunnen dan stemmen. Karin heeft oproep gemaakt en uitgezet aan alle leden. 
 
 
b. Fact congres 2022 
b1. Oproep organiseren Fact congres september 2022 (zie bijlage) 
Oproep gaat naar verschillende organisaties en leden. Actie KB Naschrift: is uitgezet en afgehandeld 
 
c. Fact Jeugd / Resourcegroepen congres 24 maart 2022 
Fact congres / Fact jeugd / Resourcegroepen. Elsbeth heeft vrijdag afspraak met Frits, dat wij daar ook aan 
mogen verdienen, zeker omdat Nynke een bijdrage levert vanuit F-ACT Nederland.  
 
d. Verdiensten Fact Congres 3 juni $21 
GGZ NHN hoeft geen winst maken, wat er extra binnenkomt kan naar F-ACT Nederland. Elsbeth hoopt 
dat iedereen zich ervoor in wil spannen. Gebruikelijke 500 a 600 deelnemers binnenhalen zou mooi zijn. 
Verzocht wordt of iedereen binnen eigen organisatie PR voor het Fact Congres van 3 juni wil maken. Er is 
minder reistijd, is logistiek beter te doen. Fijn als PR campagne van GGZ NHN door iedereen wordt 
gedeeld. Actie allen 
 
 
6. Website  
Alle betrokken bestuursleden spreken platforms aan om pagina!s up to date te maken. Actie allen 
Ook moet website aantrekkelijker worden zodat deze veelvuldig wordt bezocht.  
 
 
7. Diverse korte bespreekpunten 
a. Leden/Financi#n F-ACT Nederland  (update Niels/Karin)  
Karin Bonouvrie geeft aan dat er 308 leden zijn. Op F-ACT Congres kijken of er leden geworven kunnen 
worden. Karin en Elsbeth bekijken het hoe we het vorm kunnen geven. Actie EdR/KB     
Er staat ca. & 13.000,- op de bankrekening van F-ACT Nederland. Als het goed is hebben we dik  
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& 20.000,- einde 2021 en inkomsten van Fact congres. Hopen dat Karin haar ondersteuning gecontinueerd 
kan worden. Volgende ALV van 17/9 wordt er iets over teamlidmaatschap gemeld. Actie KB/NM 
 
b. Secretaris rol/taken F-ACT Nederland 
Afgesproken wordt dat Karin in 2021 niet meer uren maakt dan de gangbare 15 uren per maand omdat 
meer uren niet betaald kunnen worden. Voorheen bestond de functie van secretaris binnen het bestuur, 
maar omdat deze functie niet meer voldragen wordt heeft Karin nog meer taken.  
Karin wil de F-ACTUEEL kwijt als taak, achter artikelen en foto!s gaan kost tijd. Wil artikelen wel op 
website plaatsen en in mailchimp verwerken om aan leden te verspreiden.  
Marcel wil wel werken aan de F-ACTUEEL en schrijft voor bestuursvergadering van 7 juni een voorstel. 
Actie MH  
Er zal hierdoor voorlopig geen F-ACTUEEL zijn.  
 
Ook de taak om gecertificeerde teams te feliciteren wil Karin afstoten. Het CCAF kan dit oppakken, bij de 
goed nieuwsmail ook namens F-ACT Nederland proficiat wensen en F-ACT Nederland logo daarin 
verwerken en verwijzen naar link van het lidmaatschap.  
In 2022 zou het wel weer opgepakt kunnen worden, $je bent nu gecertificeerd, word je ook lid nu?! 
Dit komt andere keer terug. Felicitatie nemen Niels en Karin erin mee. Actie NM/KB 
 
Karin agendeert voor bestuursvergadering 7 juni een lijstje met verzamelactiviteiten waarin besproken kan 
worden welke onderdelen geschrapt kunnen worden. Actie KB 
 
c. Terugkoppeling ALV/Platform FACT 5 maart $21 

Bij ALV ging Elsbeth rondje langs de leden wat er speelt in de regio!s. Was verder actief en leuk, mooi 
voorbereid door Hans vermeldt Elsbeth. 
 
Bij Platform FACT heeft Christien Muusse verteld over haar kwalitatief onderzoek bij wijkteams van 
Altrecht Lister en Sanne Wullems vanuit Lister als gebiedsco'rdinator ging er weer op door om te 
bekijken wat we ervan geleerd hebben hoe we omgaan met netwerkpsychiatrie, het bewaken van, waar je 
van bent als fact en waar je niet van bent en hoe je daarin samenwerkt met partners. Marcel Hilwig 
vervolgde hoe het in Mondriaan zijn weg vond. Het was een geanimeerde discussie tijdens Platform 
FACT en Hans was hier content mee.  
Elsbeth ging daarna door over thema dwang en drang.  
 
Lage opkomst, 34 mensen incl. bestuur.  
Werving van deze bijeenkomst is via mail en website, kost geen reistijd ivm via Zoom. Hoe kunnen wij 
meer mensen laten meedoen? 
John stelt voor om terugkoppeling via de website en via kort mailtje te geven dat er bijv. een goede 
discussie is geweest en dat jij de volgende keer ook mee kunt doen.  
Agenderen wie ALV/Platform FACT wil samenvatten voor bestuursvergadering 7 juni. Actie KB 
 
Philippe verlaat vergadering om 15:09 uur.  
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d. Tkn: rooster interviews campagne $Minder Dwang! (zie bijlage) 
Interviews staan op site. Marcel heeft interview gedaan en wacht op statistieken, daarna kan interview ook 
richting Karin. Idem voor interviews van Nynke waarvan er 1 zojuist is aangeleverd. John heeft nog geen 
interviews afgenomen. 
Het interviewrooster was als speerpunt gekozen, per heden verzoekt Elsbeth om te stoppen met de lijst. 
 
Xavier vertelt over het initiatief Stroomop (o.a. verminderen van dwang en drang in de jeugdzorg). Xavier 
kan psychiater Anne Potma hiervoor vragen voor het Fact Congres, zij is actief hiermee. Nynke wil graag 
met Anne afstemmen omdat zij perspectief vanuit gesloten jeugdzorg ook erg interessant vindt. Nynke en 
Anne stemmen af, verbinding is heel interessant.  Actie NF/Anne  
 
e. Domeinnaam www.factcongres.nl behouden of niet 
Het bestuur besluit dat F-ACT Nederland eigenaar van domeinnaam www.factcongres.nl blijft en elk jaar 
hiervoor 130,92 betaalt. Karin regelt overschrijving factuur naar juiste adres. Actie KB 
 
 
8. Notulen vorige bestuursvergadering (07-12-2020) zie bijlage 
a. Tekstueel 
De notulen worden vastgesteld met dank aan de notuliste. 
b. Naar aanleiding van  
N.v.t. 
c. Actielijst 
Alle acties worden besproken en zijn grotendeels afgehandeld. 
 
 
9. WVVTK  
John heeft mailwisseling over stukken met een psychiater en zijn op zoek naar uitgever. Wil ook graag de 
korte Fact gerelateerde stukjes die reageren op elkaar op de website plaatsen of misschien is het ook iets 
voor de F-ACTUEEL. John stuurt het naar Marcel. Actie JJ  
 
 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inzet en sluit de bestuursvergadering om 15.30 uur. 
 
De volgende reguliere bestuursvergadering zal plaatsvinden op maandag 7 juni 2021 van 13.30-15.30 
uur digitaal via Zoom. 
 
 


